
 

 

 

Številka: 90000-15/2019-41           k  2. točki   

Datum: 23. 9. 2019                                                                                          7. seje  

 

MESTNI SVET MOL                                                                                                    

Mestni trg 1                                                                                                                    

1000  Ljubljana 
 

 

Zadeva: Svetniško vprašanje 

Spoštovani,  

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana, postavljam v imenu Svetniškega kluba 

Nova Slovenija županu in pristojnim službam naslednje svetniško vprašanje: 

Na Svetniški klub NSi so se pobudami za sklic sej četrtnih svetov obrnili nekateri naši četrtni svetniki, 

ki sicer lahko dajo pobude za sklic sej četrtnih svetov, a je njihov glas premalo, da se po poslovniku 

lahko skliče omenjena seja. 

Ob pripravi na 7. sejo Mestnega svet MOL smo pogledali, kako se na delo po počitnicah pripravljajo 

po sedemnajstih četrtnih skupnostih. Po podatkih, ki so na voljo na spletni strani MOL z dne, 18. 9. 

2019, so imele oziroma bodo imele v septembru seje le tri četrtne skupnosti. Ostali sveti četrtnih 

skupnosti so končali z delom že v juniju ali pa celo prej.  V Četrtni skupnosti Trnovi niso imeli sklica 

seje že od januarja. Pri treh četrtnih skupnosti pa seznam sej sploh ni objavljen.  

Zakaj predsedniki četrtnih skupnosti, ki pretežno prihajajo iz Liste Zorana Jankovića, ne sklicujejo sej 

četrtnih skupnosti?  

Vse to je bilo zapisano ob predpostavki, da so spletne strani MOL redno ažurirane, če pa niso, pa ne 

deluje županova služba za stike z  javnostjo oziroma tajništva četrtnih skupnosti. Vsekakor si vsi 

želimo, da imajo četrtne skupnosti več možnosti pri delovanju in soodločanju v korist Ljubljane in 

Ljubljančanov. 

Lep pozdrav.      

 

 

Mojca Sojar  l.r. 

Vodja Svetniškega kluba NSi 


